

Bestuursvergadering Hazenkamp, 23 april 1985.

Aanwezig: Fred, Harrie, Hanneke, Jenny, Jop en Willem-Anne.

Agenda: - notulen van 11 april jl.

- post
- Ton Theunissen
- begroting.

Notulen:

- (1) er is afgesproken dat Harrie het uitgetypte verslag van elke vergadering naar Jenny zal opsturen, die dan verder voor de vermenigvuldiging en verspreiding zorgt.
- (2) Betreffende bestuur en Jeugdcommissie:
Anja zal bestuurslid worden en Willem-Anne zal bestuurslid blijven. Harold en Frans zullen geen lid worden van de J.C., Brigitte daarentegen wel en Jo stopt.
- (3) materiaal:
De welpencommissie moet nog beslissen over de aanschaf van de drie ballen, het is vrijwel zeker dat zij deze aanschaf zelf kunnen bekostigen.
Jenny heeft nog geen puppenballen aangeschaft; Frans zou er nog twee bezitten en er zijn te weinig puppen op elke training aanwezig om meer ballen, dan die nu in gebruik zijn, aan te schaffen. Fred zal Els vragen of zij tot het einde van dit seizoen nog met drie ballen kan werken.
Over een nieuw bevestigingsmechanisme voor de korven en over de aanschaf van een nieuw stencilapparaat moet nog gesproken worden.
- (4) Hanneke heeft een brief naar Stienstra gestuurd (bijlage I). Er is afgesproken dat het $\frac{1}{2}$ uur dat wij op dinsdagavond het veld langer gebruiken wél doorgegeven zal worden.
- (5) Fred zal alsnog een afspraak met Wil Hurkens maken.
- (6) Jop heeft een stukje geschreven voor de Hazenpeper waarin alle commissies worden uitgenodigd een verslag voor de A.L. bij hem in te leveren. Harrie zal bekijken hoe het verslag van het secretariaat er meestal uitziet.
- (7) De Algemene Ledenvergadering is verschoven naar 23 Mei a.s., aanvang 19.30 in de Winkelsteegh.

Post:

- (1) Er is een brief binnengekomen van de Gelderse K.N.K.V. waarin vermeldt staat dat Ger de Wind tot september '86 stopt als

voorzitter van de A.C. V.P.P. Verder een overzicht van de vergaderdata van het "Rondje Clubs".

En er was nog een brief betreffende het inventarisatieprogramma van eisen wijkcentrum ackerbroekwijken. Hanneke zal dit verder afwerken.

Ton Theunissen:

Er is een conflict gaande tussen Ton Theunissen en ons betreffende het gebruik van de sportzaal door de welpen van 5 tot 6 uur. De afspraken die hierover wel of niet gemaakt zijn zijn erg onduidelijk. Om het conflict op te lossen zal Hanneke in onze notulen nagaan wat van onze kant ooit hierover afgesproken is en zal Jop het hoofdbestuur benaderen. Daarna zal contact met Ton en het bestuur van de sectie gym gezocht worden voor overleg.

(Een voorstel van onze kant zou kunnen zijn dat 1/3 deel van de gym onze zaal van 6 tot 7 gebruikt en onze welpen hun derde deel van 5 tot 6).

Begroting:

Afspraken: Willem-Anne maakt een afspraak met Hans Nijman.

Harrie, Jenny en Jop zullen op 1 mei a.s. om 14.00

bij Jenny proberen een ontwerpbegroting te maken.

Belangrijk is verder dat de post 'evenementen' uitgebreid zal worden.

De volgende bestuursvergadering is op 8 MEI om 19.30 bij JENNY.

groetjes, Harrie.